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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Országgyű lésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„AMBROSIAM
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt id őszakban számtalan alkalommal fordultam önhöz és munkatársaihoz egy applikáci ó
kapcsán, amely segítségével, néhány másodperc alatt lehetőség nyílik arra, hogy a parlagfűvel
szennyezett területek fényképpel és GPS koordinátákkal együtt, okostelefonon keresztü l
bejelentésre kerüljenek a megfelel ő hatóságokhoz . Mint már említettem Önnek, a szóban forgó
alkalmazást már egy cég - társadalmi felelősségvállalás keretében - kifejlesztette. Ezt követően a
Vidékfejlesztési Minisztérium is bejelentette, hogy el szeretnének indítani egy automatiku s
parlagfű-bejelentő rendszert, amely hasonló módon m űködne az általam már említettel . Korábban
javasoltam, hogy az amúgy is rendelkezésre álló sz űkös erőforrásokra való tekintettel, vegyék fel a
kapcsolatot a fejlesztő céggel, hiszen a minisztérium által kit űzött cél, mások által már teljesítve
lett .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Felvették már a kapcsolatot a fejlesztő céggel, hogy ne kelljen közpénzt kidobni már
teljesített feladatra? Amennyiben igen, miben állapodtak meg? Ha pedig nem, akkor miér t
nem történt ez meg?
Egyébként pedig továbbiakban is tervezi a minisztérium, hogy egy automatikus parlagfű -
bejelentő rendszert épít ki? Amennyiben igen, miként állnak és hogyan kívánják az t
megvalósítani ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . január 7 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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